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Protokoll fra årsmøtet i  

Vegglifjell Sti- og løypelag 

Sted: Veggli Vertshus. 

Tid: Fredag 25. august 2023 kl. 1900 - 2115 

 

1. Åpning 

Interimsstyrets leder Knut Håkon Berglia ønsket velkommen 

 

2. Fortegnelse over fremmøtte medlemmer 

Det ble sendt rundt liste for å registrere hvem som var til stede. 16 personer møtte, og 7 

fullmakter ble fremlagt. 

3. Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble enstemmig godkjent. 

 

4. Valg av møteleder 

Knut Håkon Berglia ble enstemmig valgt til møteleder. 

 

5. Valg av en representant til å signere protokollen sammen med møteleder 

Til referent/protokoll fører ble valgt Kjersti Bærug Hulbak og Jon Erik Ludvigsen  

Til referent/protokoll fører ble valgt: 

Kjersti Bærug Hulbak og Jon Erik Ludvigsen  

Til å undertegne protokollen ble valgt: 

Øyvind S. Haugen         

Jarle Rafdal                  

6. Styret legger fram styrets årsmelding  

Årsmeldingen ble gjennomgått av møteleder og ble enstemmig vedtatt. 

7. Godkjenning av revidert regnskap herunder disponering av årsresultat  

Revisors beretning ble lagt frem.  

Regnskapet ble enstemmig vedtatt. 
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8. Godkjenning av budsjett for kommende år med en handlingsplan 

Budsjett for kommende år ble godkjent. 

Årsmøte vedtok enstemmig at det bør inngås en skriftlig avtale mellom Friluftslaget og 

Vegglifjell Sti- og løypelag som omhandler overføring av midler fra serviceavtaler. Midlene 

bør gå uavkortet fra Friluftslaget til VSL. Det samme gjelder «Grasrotandelen» fra Norsk 

Tipping. 

Årsmøte vedtok at det sendes en henstilling til kommunen om å øke kommunens andel til 

løypekjøring. 

Handlingsplan for kommende sesong manglet i saksdokumentene. 

Kontrakten med Fulsaas maskin AS utløper etter sesongen 2023/24. VSL er allerede i 

gang med samtale om de kommende sesonger.  

Målsettingen er å skape best mulig forutsigbarhet i kjøringen. I forkant av sesongen vil det 

legges ut en rammeplan i sosiale medier over hvordan løypekjøringen tenkes gjennomført. 

Vær og vind er avgjørende for hvilke beslutninger som tas vedrørende løypekjøring. 

9. Fastsettelse av kontingent 

I saksdokumentene var det lagt frem forslag på kr/år 1 250,- Etter forslag ble det vedtatt  

kr 1 400,- pr år. 

10. Innkomne forslag 

Interimsstyret la frem forslag til revisjon av vedtektene som var sendt ut med 

saksdokumentene. Fra Øyvind S. Haugen var det innspill med noen presiseringer og en 

større ending i §2 og  §4.  

Begge forslag ble grundig gjennomgått og diskutert. 

Interimsstyrets forslag ble vedtatt mot fire stemmer som helhet 

Forslaget fra Øyvind S. Haugen ble det i avstemning paragraf for paragraf. 

§2 falt mot fire stemmer 

§4 falt mot fire stemmer 

Endring av vedtektene skal i tillegg til ordinært årsmøte behandles i en ekstraordinær innen 

fire uker.  

 

11. Valg av revisor 

Interimsstyret la frem forslag på Trond Heier. 

Enstemmig valgt 
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12. Valg av styre 

Interimsstyret stilte sine posisjoner til gjenvalg med unntak av Tomm-Harald Andersen. 

Interimsstyret ble enstemmig valgt. Ny i styret er Rune Strand, enstemmig.  

Vara til styre ble valgt. Øyvind S. Haugen og Iver T. Andersen 

Interimsstyret sa seg villig til gjenvalg med unntak av Tomm-Harald Andersen. 

Styreleder: 

Knut Håkon Berglia - enstemmig valgt 

Øvrige styremedlemmer: 

Sverre Gjestrum – enstemmig valgt 

Nils Hoff – enstemmig valgt 

Kjersti Bærug Hulbak – enstemmig valgt 

Rune Strand – enstemmig valgt 

Varamedlemmer: 

Øyvind S. Haugen- enstemmig valgt 

Valg av valgkomite  

Interimsstyret med hjelp av daglig leder la frem forslag til valgkomité. 

Liv Kristin Alnes    

Trine Lise Brastad Hansen  

 

 

Referenter       Drammen 28. august 23 

 

Kjersti Bærug Hulbak     Jon Erik Ludvigsen 

 

 

Til å undertegne 

 

Jarle Rafdal       Øyvind S. Haugen 

 

Knut Håkon Berglia 


